
Geachte lezer, 

Sedert 1986 ben ik actief in verschillende sociale instellingen en particuliere initiatieven gericht op 

het bevorderen van de ontwikkeling van onze kinderen, jeugdigen, ouderen, etc. Zowel als vrijwilliger 

die maandelijks helpt om de tuin schoon te houden dan wel als actieve bestuurslid binnen deze 

initiatieven om er voornamelijk voor te zorgen dat onze jeugd niet afglijdt in onwenselijke situaties 

en zich ontwikkelt tot voorbeeldige burgers in de samenleving.  

Ik ben hier evenveel tijd aan kwijt als met mijn 40-urige werkweek bij mijn werkgever. Voor de een 

krijg ik een modale salaris voor de andere krijg ik een voldoening waar geen Balkenende-

norminkomen tegenop kan. Nee, ik ben geen CEO bij een groot concern. Ik doe dit omdat mijn hart 

bij deze initiatieven ligt en omdat ik geef om de toekomst van mijn kinderen dan wel de kinderen van 

mijn familieleden, kennissen, buren en vrienden. 

De jarenlange betrokkenheid heeft mij één belangrijk ding geleerd bij deze initiatieven. Houdt het 

simpel zodat je meer mensen kunt betrekken en meer werk gedaan krijgt. Soms werk je met mensen 

die een steuntje in de rug hebben en soms heb je mensen die voor meer dan een tellen. Hier zijn we 

in geslaagd, we hebben ontzettend veel mensen die geloven in deze initiatieven, die er net als ik veel 

tijd aan spenderen, want het gaat hier om onze toekomst, namelijk onze jeugd. Maar tijd is iets wat 

ik  zelf kan besteden, waar het mij om gaat is de materiële druk die op de organisaties terecht zullen 

komen. Als bestuurslid heb ik vele nachten wakkergelegen omdat we moeilijke tijden hebben 

meegemaakt doordat we niet buiten onze vaste lasten konden treden of omdat er weer een 

incidentele uitgave opdoemde, een activiteit waar een sponsor van was weggevallen, etc. etc. Vaak 

genoeg hebben we een beroep moeten doen aan onze vrijwilligers en mensen uit de buurt om dit 

toch in orde te krijgen.  

Waar ik naartoe wil is, dat deze AMvB een extra last zal brengen op de jeugdverblijven. De financiële 

gevolgen en effecten op de regeldruk zullen niet 'gering' zijn. De jeugdverblijven zullen meer man en 

meer tijd moeten vrijmaken om extra zaken in orde te krijgen, extra kaders, extra tijd om 

onaangekondigde bezoekers rond te leiden wat voorheen onnodig was (en nu nog steeds imho). 

Maar vooral tijd, tijd die ze veel beter kunnen gebruiken om onze jeugdigen iets bij te brengen. Dus 

ze zijn meer tijd kwijt en tijd is geld.    

Als een particuliere initiatief een extra strohalm krijgt op financieel vlak, zal dit tot faillissement van 

de sociale en particuliere initiatieven leiden, en hier zal geen curator aan te pas komen om de 

failliete sociale boedel van de stichtingen etc. te verdelen onder de belanghebbenden om hen van 

hun sociale behoeften te voorzien.    

Maak het deze initiatieven makkelijker in plaats van blokkades op te werpen. Ik had verwacht dat mr. 

Rutte trots zou zijn op onze initiatieven aangezien wij het beste passen in zijn ideale doch discutabele 

participatiesamenleving? 

 

Met vriendelijke groet, 

M. Nuri Gunes   


